
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 17. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 389
Vurderer ministeren, at der er en særlig stor risiko for at tabe penge ved at hjælpe danske
vækstvirksomheder med at få adgang til samme covid-19 investorlån, som konventionelle
virksomheder har fået adgang til, når man tager i betragtning, at vækstvirksomhederne
også skal stille med en del egenfinansiering (1:3)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Christian Lilleholt (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 1. juli 2020.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Lilleholt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Lars Christian Lilleholt
formand
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